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Deltagere:  
Richard Andersen  
Flemming Lund 
Inga Stamphøj  
Karen Christensen  
Bodil Larsen 
Lene Beynon (referent) 
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Aktiviteter 
Gode tilbagemeldinger fra vandreturen, alle var glade for en lærerig og 
hyggelig dag. 
 
Ormetælling i søndags 
Der kommer stadig nye og nogle som ikke har været der så tit. 
Der er god grund til at tro, at der er lavere ormetryk i besætninger, som bliver 
tjekket regelmæssigt. 
 
Der var enighed om at Inga køber 2 voksduge til de borde, vi bruger til 
mikroskoper osv. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Inga 

Bluetongue 
Inga har taget blodprøver fra 6 besætninger og fortsætter en gang om 
måneden for at se hvordan resistensen til Bluetongue udvikler sig.  
Inga tester også besætninger, hvor der er vaccineret 2 gange. Det har 
resulteret i en bedre beskyttelse. 
 
Inga og Bente Østergaard skal til møde med fødevarestyrelsen i næste uge, 
hvor de vil spørge indtil hvad planerne er for fremtidige undersøgelser og 
vaccine. 
 
Plantefarvning 
Bodil synes det kunne være spændende at have nogle som plantefarver med 
på remissen. Flemming har kontakt med en og vil tale med Bodil om det 
kunne være en mulighed 
 
Richard spurgte om der ville være nogle som ville stå for et arrangement om 
plantefarvning. Tiden til farvning kommer an på, hvornår planterne til farvning 
er tilgængelig. De kan også købes tørre og evt. fryses ned. 
 
Det kunne godt være noget som blev taget op i strikkeklubben, hvor de også 
vil tale om en fortsættelse af filtedage. 
 
Julemarked på Remissen 
Bodil har skrevet på Sj Fåreavleres Facebookside og det kommer også med 
på strikkegrupper og lokale grupper. 
Bodil har været inde i forskellige strikkeforretninger og vil fortsætte med at 
uddele information. 
Richard vil prøve at lave julenisser i træ på sin stand. 
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Vi skal være positive og underskuddet bliver mindre og mindre.  
 
Vinter arrangement - Søndag den 12. januar 2025 
Det blev foreslået at vi laver et arrangement om foder og hvor vi samtidig kan 
tale om fodring optil læmning. Vi kunne gennemgå årshjulet for fårene og Inga 
kan samtidigt give en opdatering om bluetongue.  
 
Læmmedag 
Inga taler med David om en dato for en praktisk læmmedag. 
Inga spørger David om han kort kan sige lidt om hvorfor han har får. 
 
Repræsentantskabsmøde hos Dansk Fåreavl – 1. marts 2025 
Vi venter på information 
 
Generalforsamling først i marts 
Taler vi om i december. 
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Næste møde 4. december 19.30 Alle 

 


